
Glog6w, 20 larvietnia 2020 r.

INTERPELACJA

Radnego: Krzysztof Sazyriski.

W zwiqzku z wplyniqciem pisma od firmy Tauron Dystrybucja,
dotyczqcego podjgcia uchwaly w sprawie zwolnienia z podatku od
nieruchomo6ciw celu wsparcia pzedsiqbiorc6w w zwiqzku ztruvajqc4
epidemiq COVID-19, prosze o odpowied2 na poni2sze pytania:

1. Jakiej wielkoSci wpty\,vy do bud2etu GMG generuja podatki
wptacana paez Tauron Dystrybucja S.A. (podatki od
nieruchomo5ci)?

2. tN zuiqzkv z tre5ciq pisma, jakie dzialania rekomenduje Pan
Prezydent (zwolnienie z podatku czgSciowe, calkowite, prolongata
ptatnoSci lub niepodejmowanie 2adnych zwlw dzialaf) ?
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